

**DECLARATION DE CONFORMITE CE**  
**EC Declaration of Conformity**



**Nous, Schneider Electric**  
*We, Schneider Electric*

35 rue Joseph MONIER  
92506 Rueil Malmaison Cedex  
France

Cette déclaration de conformité est conforme à la norme Européenne EN45014 « Critères généraux pour les déclarations de conformité des fournisseurs ». Les bases pour ces critères ont été trouvées dans la documentation internationale, et particulièrement dans : ISO/IEC guide 22, 1982 « Information sur les déclarations de conformité des fabricants avec les normes et autres spécifications techniques ».

***This declaration of conformity is suitable to the European Standard EN 45014 « General criteria for supplier's declarations of conformity ». The basis for the criteria has been found in international documentation, particularly in ISO/IEC guide 22, 1982, "information on manufacturer's declaration of conformity with standards or other technical specifications"***

Déclarons sous notre seule responsabilité que les produits :  
Declare under our sole responsibility that the products:

Product: U/UTP, F/UTP, SF/UTP, U/FTP, F/FTP and S/FTP  
Product type : Copper Patch Panels

Ref : DIGILINK & ACTASSI offer

Auxquels se réfère cette déclaration,  
*To which this declaration relates*

Satisfont aux directives européennes :  
*Satisfy the European directives :*

2011/65/UE & 2015/863/UE  
(Limitation de l'utilisation des substances dangereuses)  
2011/65/EU & 2015/863/EU  
(Restriction of the use of Hazardous Substances)

Vice President – Customer Satisfaction & Quality EcoBuilding  
**Antoine DESTRIKATS**

A handwritten signature in blue ink, appearing to be the name Antoine Destriats, written in a cursive style.

	Rueil Malmaison le 30th July 2019
	Rueil Malmaison, 30th July 2019